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J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2023. augusztus 31-én 

               16.00 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester 

Miskolczi Ferenc       alpolgármester  

 

Béni Norbert    képviselő 

Molnár Gyula László   képviselő 

Nagy Zsolt          képviselő  

Nagyné Szigeti Mária   képviselő 

    

   Szabóné Czifra Melinda   jegyző  

    

 

Nem volt jelen:  Dombi Norbert          képviselő  

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13. § (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

   

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntöm a Képviselő-testület tagjait és 

vendégeinket, mindenkit, a mai testületi ülésen. Megállapítom, hogy 5 képviselő és a 

polgármester, összesen 6 fő jelen van, az ülés határozatképes. Dombi Norbert úton van, 

biztosítási szakembertől függ, hogy ideér-e. Napirend előtt senki nem kért szót. Felsorolom a 

javasolt napirendet (felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). Sürgősséggel 

kiküldtem egy energetikai pályázatot. A napirenddel kapcsolatban van-e észrevétel? Nem volt. 

A zárt ülésről szavaznunk kell. Aki egyetért azzal, hogy zárt ülésen tárgyaljuk a „Vikor Balázs 

ingatlan vételi kérelme” tárgyú előterjesztést, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

206/2023.(VIII.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 
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törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Vikor Balázs 

ingatlan vételi kérelme” tárgyú, 130/2023. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy sürgősséggel vegyük napirendre és zárt 

ülésen tárgyaljuk a „Lakóházak energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat 

elbírálása (Husvéthné Fentős Ágnes)” tárgyú előterjesztést, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

207/2023.(VIII.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázat elbírálása 

(Husvéthné Fentős Ágnes)” tárgyú, 136/2023. számú előterjesztés zárt 

ülésen történő tárgyalását.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

Napirend:  

 

1.) A köztisztviselőknek nyújtható szociális, jóléti és egészségügyi juttatásokról, valamint 

szociális és kegyeleti támogatásokról szóló 5/2002.(IV.15.) önkormányzati rendelet 

felülvizsgálata (121/2023.)  

2.) A településfejlesztéssel, településrendezéssel és településkép-érvényesítéssel összefüggő 

partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló 12/2017.(IX.1.) önkormányzati rendelet 

hatályon kívül helyezéséről (127/2023.) 

3.) A hangosító berendezések üzemben tartásával kapcsolatos helyi zajvédelmi szabályokról 

szóló 12/1998. (IV.01.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata (128/2023.) 

4.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (120/2023.) 

5.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

6.) Pétfürdő szennyvízelvezető és tisztító víziközmű-rendszer Gördülő Fejlesztési Terve 

(119/2023.) 

7.) Várpalota ivóvízellátó víziközmű-rendszer Gördülő Fejlesztési Terve (126/2023.) 

8.) Beszámoló a 2023. I. félévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról (129/2023.) 

9.) PMTE műfüves pálya felújítás (131/2023.) 

10.) Polgármesteri Hivatal részére multifunkciós nyomtató beszerzése (133/2023.) 

11.) Képviselői indítvány Nagyné Szigeti Mária részéről: Emléktábla Újhelyi Gábor emlékére 

(132/2023.) 
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12.) Képviselői indítvány Béni Norbert részéről: Fekvőrendőr Akácfa utca – Közlekedési 

koncepció (134/2023.) 

13.) Képviselői indítvány Béni Norbert részéről: Szervízút murvázása (135/2023.) 

 

Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató az Önkormányzat 2023. I. félévi gazdálkodásáról (122/2023.) 

2.) Tájékoztató a 2023. évi beruházásokról, felújításokról (125/2023.) 

3.) Berhidai Szociális Társulás beszámolója a 2022. évi tevékenységéről (124/2023.) 

 

Vegyes ügyek 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) A köztisztviselőknek nyújtható szociális, jóléti és egészségügyi juttatásokról, valamint 

szociális és kegyeleti támogatásokról szóló 5/2002.(IV.15.) önkormányzati rendelet 

felülvizsgálata (száma: 121/2023.)  

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

23/2023.(IX.1.) RENDELETE: 

 

a köztisztviselőknek nyújtható szociális, jóléti és egészségügyi 

juttatásokról, valamint szociális és kegyeleti támogatásokról  

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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2.) A településfejlesztéssel, településrendezéssel és településkép-érvényesítéssel 

összefüggő partnerségi egyeztetés helyi szabályairól szóló 12/2017. (IX.1.) 

önkormányzati rendelet hatályon kívül helyezéséről (száma: 127/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 2 igen szavazattal, 1 

tartózkodás mellett nem javasolja a rendelet hatályon kívül helyezését. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a rendelet hatályon kívül helyezését. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

24/2023.(IX.1.) RENDELETE: 

 

a településfejlesztéssel, településrendezéssel és településkép-

érvényesítéssel összefüggő partnerségi egyeztetés helyi szabályairól 

szóló 12/2017.(IX.1.) önkormányzati rendelet hatályon kívül 

helyezéséről 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

3.) A hangosító berendezések üzemben tartásával kapcsolatos helyi zajvédelmi 

szabályokról szóló 12/1998. (IV.01.) önkormányzati rendelet felülvizsgálata  

(száma: 128/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadta, hogy a rendelet-tervezet 10. § b) pontjában 8.30-11.30 időszak 

szerepeljen. 

A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a módosított rendelet-tervezetet. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal 

javasolja a rendelet-tervezet 9. § (1) bekezdésének alábbiak szerinti módosítását:  
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„9. § (1) Építési-, bontási-, kivitelezési-, szerelési-, felújítási tevékenység – közútkezelői 

engedélyhez kötött tevékenységtől, vagy közvetlen veszélyelhárítástól eltekintve – lakóterületi 

övezetben 

a) munkanapokon 6.00 és 18.00 óra, 

b) szabadnapon 8.00 óra és 18.00 óra között,  

c) vasárnap és ünnepnapon nem  

végezhető.” 

A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal javasolja, hogy a rendelet vonatkozzon a társasházakra 

és lakásszövetkezetekre is, azaz a 9. § (2) bekezdését töröljük.  

A fenti módosításokkal a Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal javasolja a rendelet-tervezet 

elfogadását. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen egyhangú szavazattal javasolja a 

rendelet-tervezet 9. § (1) bekezdésének alábbiak szerinti módosítását: 

„9. § (1) Építési-, bontási-, kivitelezési-, szerelési-, felújítási tevékenység – közútkezelői 

engedélyhez kötött tevékenységtől, vagy közvetlen veszélyelhárítástól eltekintve – lakóterületi 

övezetben  

a) munkanapokon 6.00 és 18.00 óra, 

b) szabadnapokon 8.00 óra és 18.00 óra között, 

c) vasárnap és ünnepnapon nem 

végezhető.” 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy a rendelet vonatkozzon a 

társasházakra és lakásszövetkezetekre is, azaz a 9. § (2) bekezdést töröljük. 

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy a 10. § b) pontjában az időpont 8.30- 

11.30 legyen. 

A fenti módosításokkal a Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a 

rendelet-tervezetet. 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszony kiegészítés? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Igen. Az időpontokban köszönöm a javaslatokat, mégis csak 

a Képviselő-testület rendeletéről van szó. A testületi tagok ismerik inkább a településen zajló 

munkálatokat. Az időpont módosításokkal teljesen egyet tudok érteni. A két bizottság által 

javasolt 9. § (2) bekezdésről olyan szinten egyet tudok érteni, hogy arról nem kell szavazni, 

előterjesztőként már az első alkalommal befogadtam.   

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A bizottsági ülésen is megdicsértem a hivatal dolgozóit, 

illetve az előterjesztőt, hogy ez egy nagyon klasszul összeszedett rendelet-tervezet, és pont 

azokra a problémákra keresi a megoldást, ami mindennapos bosszúságot okoz az embereknek. 

Nem volt ennyire megszerkesztve, pontosítva, hogy mit lehet és mit nem lehet, mikor lehet a 

településen. A bulizásról, a flexelésről, a fűnyírásról, a hangos zajkeltő eszközök használatáról, 

illetve a zajkeltés mennyiségét behatárolva próbálja meg a rendelet olyan mederbe terelni a 

település mindennapjait, hogy akinek gondot okoz, hogy a szomszéd mégis vasárnap akar 

flexelni, akkor arra hivatkozhat, hogy hiszen rendeletben le van szabályozva, hogy nem lehet.   

A lényeg, hogy nagyon jó, nagyon jól összeszedett.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Tényleg nagyon jó, és összeszedett, de nem elég jó és nem 

elég összeszedett. Úgy vettem ki, hogy sokkal jobban tolerálja a szórakozás céljából való 

zajkeltést magánterületen, péntek, szombat tíztől huszonnégyig lehet korlátozás nélkül 

zenebonálni és nincs semmi decibel korlátozás. A többi napokon tíztől húszig. Ugyanakkor a 
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munka alapú zajkeltést nagyon bekorlátozza. Az eredeti előterjesztés szerint 9-11-ig lehetne 

csak vasárnap és ünnepnapokon füvet nyírni vagy kerti munkát végezni és ugyanezen a 

napokon az építőipari zajkeltéssel járó munkavégzés teljesen meg van tiltva. Nehéz úgy 

elképzelni az építőipari munkavégzést, hogy semmilyen zaj ne legyen. Azt látom, hogy 

egyensúly eltolódás van a szórakozás javára a munkával szemben.  

A javaslatom, hogy legyen a munkának egy kicsit nagyobb engedmény, lehessen dolgozni. A 

rendelet-tervezet 10. § b) pontjában javasolom vasárnap és ünnepnap a 8-18 közötti időpontot.  

A 9. §-nál annyi a módosító indítványom, hogy vasárnap és ünnepnap 8-12-ig lehessen építési 

tevékenységet folytatni. Ugyanis nem életszerű, hogy az emberek ezekben az időpontokban 

nem tudnak dolgozni. Dolgozni akarnak.  

 

Horváth Éva polgármester: Más javaslat?  

 

Molnár Gyula László képviselő: A hivataltól kaptunk egy nagyon tisztességes alapot és 

minden bizottság dolgozott azon, hogy mik azok az időintervallumok, amik életszerűek. Valós 

probléma, hogy egyre több embert zavarnak a hétvégi, vasárnapi zajhatások, illetve olyan 

hangtechnikai eszközök vannak, hogy irdatlan decibelt tudnak leadni. Abban egyetértek 

alpolgármester úrral, hogy lehet, hogy bele kellene írni egy decibel korlátozást. Utánanéztem, 

hogy már 30-35 decibel káros. Ezek a hanghordozók tudnak ilyet, és esetleg meg lehetne 

határozni. Úgy gondolom, hogy vasárnap délelőtt még a fűnyírás beleférne. Pihenjenek az 

emberek vasárnap. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Hadd döntsék el ők.  

 

Béni Norbert képviselő: Olyan kérdésem lenne a jegyző asszonyhoz, hogy ezektől el lehet 

térni engedéllyel? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem.  

 

Béni Norbert képviselő: Annyiban kicsit egyetértek alpolgármester úrral, hogy pénteken és 

szabadnapokon ez a magánterületen 24 óráig üvölthet a zene korlátlanul, az kicsit sok. Ha 

lehetne külön engedélyt kérni és ezt lehúznánk 22 órára.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Akkor este tízig, de nincs külön engedély.  

 

Béni Norbert képviselő: Ezektől abszolút nem lehet eltérni engedéllyel? Nincs kivétel, bármi? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A vendéglátó egységeknél van. 

 

Béni Norbert képviselő: Javasolom az 5. § b) pontjában a 24 órát 22 órára módosítani. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Én 23-at javasolok.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Egyet tudok érteni a Ferivel, de vasárnap és ünnepnapokon bármilyen 

munkavégzést csak délelőtt tudnék elképzelni. Délelőttel még egyet tudok érteni, de délután 

már ne nyírjanak füvet.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: A rendeletben van hivatkozás és az előterjesztésben is 

hivatkoztunk a környezeti zaj- és rezgésvédelemről szóló kormányrendeletre. Ez egy nagyon-

nagyon régi kormányrendelet. Az előző rendeletünk azért volt rossz, mert megismételte a 



7 

 

rendelet szabályait. Azt mindenféleképpen hatályon kívül kellett volna helyezni, mert a 

jogalkotási törvénybe ütközik. Ezek az igények, amiről a rendeletet megalkottuk, az 

előterjesztésben írtak szerint valós igények, mert hozzánk jöttek ilyen kérések, kérdések, azért 

próbáltunk valamit összeállítani, amihez megjöttek a javaslatok. Ezért mondtam, hogy én 

abban, hogy mettől meddig korlátozza a Képviselő-testület Pétfürdőn a zajos tevékenységeket, 

adtam egy kiinduló pontot, egyébként meg a képviselők dolga, hogy ezt, hogy szabályozzák. 

A régi önkormányzati rendelet ide van csatolva, melyben bent vannak azok a decibelek, amik 

megengedett legnagyobbak. Fel vannak sorolva, hogy hol. A 40 decibeltől 06-22 óra között 

nincs alacsonyabb decibel érték 2007 óta. Ez a jogszabály még hatályban van. A 22-06 között 

tartandó bármire egyetlenegy helyen van egy 30-as érték, a lakásokban, szociális otthonokban 

és közösségi üdülőkben. Mindenhol máshol 40-50. Üzletek, szolgáltató intézmények 

helyiségei, várótermeknél éjjel-nappal 60 decibel lehet. Ez a kormányrendelet él. Ami ebben a 

rendeletben nincs szabályozva az alapján csendháborítás miatt a Rendőrség szabálysértésileg 

eljárhat. 2007 óta a technika fejlődött.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Sokat. Megvan az is szabva, hogy a hangforrástól hány 

méterre, milyen magasságra. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt úgy kell mérni.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Erre nekünk nincs felszerelésünk.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Vannak erre hivatott szervezetek.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Akkor szakértőt kell kirendelni amennyiben olyan helyzet 

áll elő. Pontosan ezért szabályoztunk ennyit, mert nem hiszem, hogy olyan helyzet áll elő. A 

közterületi rendezvényeknél előfordulhat és ott szabályoztam is, hogyha olyan eset fordul elő, 

ami akkora hanghatású, meg kell mondania, hogy milyen hangtechnikával fogja üzemeltetni, 

amit hoz magával. Nem feltétlenül kell hozzá zajvédelmi minősítés is, mert az eszközön is rajta 

van valamennyi. Ha azt nem tudjuk elfogadni a kérelem alapján, mert úgy ítéljük meg, hogy 

nem jó, akkor kirendelhetünk szakértőt. Azért hagytunk annyi napot előtte, hogy erre mind 

legyen idő. Ebből az önkormányzati rendezvények ki vannak véve. 

 

Horváth Éva polgármester: Menjünk végig. Az 5. §-ra volt egy olyan javaslat, ami a 

hangosító berendezésekről szól magánterületen, hogy a b) pontja 10-22-ig legyen. Aki ezzel 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett elfogadta Miskolczi Ferenc 

alpolgármester javaslatát a helyi zajvédelem szabályairól szóló rendelet tervezet kapcsán, 

mely szerint a rendelet tervezet 5. § b) pontjában az időpont 10.00 - 22.00 óra legyen. 

 

Horváth Éva polgármester: A 9. §-nál két bizottságnak volt javaslata, melyet egyben tennék 

fel. A két bizottság egyöntetűen ezt javasolja, hogy a) b) c) pont legyen.  

a) munkanapokon 6.00 és 18.00 óra, 

b) szabadnapokon 8.00 óra és 18.00 óra között, 

c) vasárnap és ünnepnapon nem 

végezhető. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Ügyrendi. A c) pontban nem volt egyetértés.  
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Horváth Éva polgármester: Akkor pontonként megyünk. Aki egyetért azzal, hogy legyen egy 

a) pont csak munkanapra, ami 6.00 és 18.00 óra között legyen, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a Településfejlesztési 

Bizottság és a Pénzügyi Bizottság javaslatát a helyi zajvédelem szabályairól szóló rendelet 

tervezet kapcsán, mely szerint a rendelet tervezet 9. §-ában legyen egy a) pont: 

munkanapokon 6.00 és 18.00 óra. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy legyen egy b) pont szabadnap 8.00 és 

18.00 óra között, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a Településfejlesztési 

Bizottság és a Pénzügyi Bizottság javaslatát a helyi zajvédelem szabályairól szóló rendelet 

tervezet kapcsán, mely szerint a rendelet tervezet 9. §-ában legyen egy b) pont: szabadnap 

8.00 - 18.00 óra között. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy legyen egy c) pont, hogy vasárnap és 

ünnepnapon nem, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a 

Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság javaslatát a helyi zajvédelem 

szabályairól szóló rendelet tervezet kapcsán, mely szerint a rendelet tervezet 9. §-ában 

legyen egy c) pont: vasárnap és ünnepnapon nem. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a kettő bizottság javaslatát, hogy a 10. § b) 

pontjában az időpont 8.30- 11.30 legyen. 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 3 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

208/2023.(VIII.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Humán Bizottság és a Pénzügyi Bizottság javaslatát a helyi 

zajvédelem szabályairól szóló rendelet tervezet kapcsán, mely szerint a 

rendelet tervezet 10. § b) pontjában az időpont 8.30 - 11.30 legyen. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a javaslatot, hogy a 10. § b) pontjában az időpont 

8.30-18.00 legyen, kérem szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 1 igen, 4 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

 

 

 



9 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

209/2023.(VIII.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el Miskolczi Ferenc alpolgármester javaslatát a helyi zajvédelem 

szabályairól szóló rendelet tervezet kapcsán, mely szerint a rendelet 

tervezet 10. § b) pontjában az időpont 8.00 - 18.00 legyen. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki elfogadja a javaslatot, hogy a 10. § b) pontjában az időpont 

8.30-12.00 legyen, kérem szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta Miskolczi Ferenc 

alpolgármester javaslatát a helyi zajvédelem szabályairól szóló rendelet tervezet kapcsán, 

mely szerint a rendelet tervezet 10. § b) pontjában az időpont 8.30 - 12.00 legyen.  

 

Horváth Éva polgármester: Más javaslat nem volt. Aki így elfogadja a rendelet-tervezetet, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal megalkotta az alábbi rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

25/2023.(IX.1.) RENDELETE: 

 

a helyi zajvédelem szabályairól 

 

(A rendelet a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

4.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 120/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 
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A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

210/2023.(VIII.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

166/2023.(V.25.), 168/2023.(V.25.), 169/2023.(V.25.), 170/2023.(V.25.), 

171/2023.(V.25.), 172/2023.(V.25.), 174/2023.(VI.15.), 178/2023.(VI.29.), 

180/2023.(VI.29.), 181/2023.(VI.29.), 182/2023.(VI.29.), 

183/2023.(VI.29.), 184/2023.(VI.29.), 185/2023.(VI.29.), 

193/2023.(VI.29.), 194/2023.(VI.29.), 197/2023.(VI.29.), 

198/2023.(VI.29.),              203/2023.(VI.29.),               205/2023.(VI.29.). 

 

 

5.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

 

 

Horváth Éva polgármester: Júniusban volt a legutóbbi testületi ülés.  

A szennyvízteleppel kezdem. Június óta kettő kooperáció volt, augusztus 25-én és szeptember 

28-án. A műtárgyakon valamennyi betonozási munka elkészült. Valamennyi medencetérben 

eredményesen lefolytatásra került a víztartási próba. A rácsműtárgy is elkészült. A gépészeti, 

technológiai és elektromos szereléseket folyamatosan végzik. A meglévő épületben, ahol az 

iszapvíztelenítő helyiség lesz, az építészeti munkái elkészültek. A műtárgyakhoz kapcsolódó 

szociális és technológiai helyiségek építészeti munkái elkészültek. Mennek az udvartéri 

munkák. A földfeltöltés folyamatos a nagy műtárgy körül. A térburkolati munkák előkészítését 

megkezdték, a tükör kiemelés megtörtént. 

Liszt Ferenc utca 5. Társasház. A belső és a befejező munkák kivitelezőire pályázatot 

jelentettek meg, a kiválasztás most van folyamatban. Annyi változott a műszaki tartalomban, 

hogy döntött a társasház, hogy a gázbojlerek helyett minden lakásban villanybojler lesz. Ez a 

terv. Ennek a felülvizsgálata sem zárult le. Mindennek az indoka az volt, hogy a gázbojlerek 

visszakötéséhez kémény vizsgálat kell, és ezeket a kéményeket így már nem engedélyezik, ez 

bélelés, vagy visszabontás, vagy új kémény, ami rengeteg pénz és nagyon nagy macera. 

Egyszerűbb a villanybojler betelepítése és az elektromos hálózat kibővítése külön áramkörrel, 

ami a bojlerekhez tartozik.  

Van egy témánk, amit a múltkor már említettem, a Balaton környéki ivóvízellátás. Mondtam a 

múltkor, hogy ami Pétfürdőn keresztül megy nyomvonal, arra nem fogok bólintani. Ha nagyon 

ragaszkodnak hozzá, akkor lakossági fórumot fogunk összehívni. Pétfürdő egyetlen teljesen 

összefüggő zöldterületét keresztbe vágja és ott többet fát sem lehet ültetni. Ezt jeleztem. 

Várpalota polgármestere is felhívott, hogy neki is gondjai vannak. Idáig úgy volt, hogy 

Kincsesbányáról viszik a vizet a Balaton környékére. Polgármester asszony jelezte, hogy 

Inotáról akarják. Ehhez nem járul hozzá. Ettől függetlenül Berhidánál mennek a munkák.  

Még van egy súlyos témánk a víziközmű integráció. Holnapig pontot kellett volna tenni a 

végére. Ott tartunk, hogy 2 vagy 3 hete kaptam meg a szerződéstervezeteket. Volt egy pár 

napunk, hogy kérdéseket tegyünk fel. Amire már kétszer sem kaptam választ, azt feleslegesnek 
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tartottam még egyszer megkérdezni. Két szerződést kell kötni, az ivóvíz és a szennyvíz rendszer 

átadása. A részvényeket át kell adnunk. Hogy osztom meg a részvényeket? Elvágom, vagy 

minek alapján? Ez számomra evidens kérdés, mert egy ilyen részvény átadás nagy macera, 

bankon keresztül megy, le kell papírozni. Bonyolult. Valószínűleg a szeptemberi ülésre 

valahogy letisztul és a szerződés itt lesz előtettek. Legegyszerűbbnek azt tartanám, hogy egy 

szerződést kötünk, és annak van egy a) pontja, hogy ivóvíz és b) pontja, hogy szennyvíz. 

Szeptemberi ülésen biztosan téma lesz. 

Volt közmeghallgatás augusztus 22-én a Nitrogénművek vasúti ammónia töltő-lefejtő 

telepítésével és biztonsági jelentéssel kapcsolatban. Hiányoltam a képviselőket. Senki nem volt 

itt. Megtartottuk. Az engedély kiadásának a katasztrófavédelem részéről nincs akadálya.  

A Kormányablak busza július 4-én és augusztus 1-jén volt itt. Van érdeklődés.   

A nyári sikerekről. Nem győzőm hangsúlyozni a napközis tábort, lebonyolódott, ragyogó volt, 

sikeres volt. 80-100 gyerek. Nem győzöm megköszönni a táborvezetőnek, a közreműködőknek, 

az önkénteseknek, mindenkinek a segítséget. Az időjárás nem volt kegyes hozzánk. Nagyon jól 

érezték magukat a gyerekek.  

Sikeres rendezvény volt a Félmaraton július 9-én a FutaPét lebonyolításában. Itt nem csak 

pétiek futnak, messziről jönnek.   

Augusztus 26-án volt a kutya nap, és mint utóbb megtudtam ez a kutyák világnapja. 

Kutyameleg volt és nagyon jó.  

Ami nagyon fontos, és reggel a rádióban riport is volt, a sajtó tele van vele, a kertbarátok által 

szervezett Nemzetközi kertbarátkör találkozó, ami múlt hét közepén kezdődött és vasárnap itt 

fejeződött be Pétfürdőn. Nagyon sikeres volt. Kicsit haragszom a sajtóra. Mindenki nyilatkozik, 

mindenki magáénak vallja, ezt a Várpalota-Pétfürdő Kertbarátkör szervezte, és talán 

lábjegyzetben írnak róluk.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Személy szerint a Molnár Feri.  

 

Horváth Éva polgármester: Egy éve dolgozik rajta.  

Vannak a kisebb dolgok.  

A Tó környékén a megrongált eszközök rendbetétele megtörtént.  

A település játszóterein a játszóeszközök talált hibáit kijavíttattuk.  

A Bocskai utcában a fák műszeres vizsgálata elkészült, a jegyzőkönyvet nem láttam.  

Iskola alatti kerékpárúthoz 1 darab pad telepítése megtörtént. 

A Hősök tere egész területén a kosaras autós gallyazási munkálatok elvégzése megtörtént.  

A Tiborc utca - Bánk Bán utca kereszteződésében a víznyelő rácsokat kitisztítottuk.  

A buszvárót telepítettük.  

A Berhidai út 70. és 100. között a KRESZ tábláknál a gallyazási munkákat megrendeltük. 

A Hősök tere emlékműveknél a zászlótartó rúd helyreállítását is megrendeltük.  

A Horizont tér és pékség előtti pad felújítását is megrendeltük.  

A Szent István park, padok deszkáinak pótlása és virágláda felújítását megrendeltük. 

A kátyúzási munkálatokat megkezdtük a településen. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A Berhidai út és a Liszt Ferenc utcánál lévő akna beszakadás 

is körbe van kerítve, elkezdődött. 

 

Molnár Gyula László képviselő: A temetőnél a kiszáradt tuják is ki lettek vágva. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A vezetékek körüli űrszelvényezést ki végezte? 
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Horváth Éva polgármester: E.ON. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ott hagyta a gallyakat.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Mindig ott hagyja.  

 

Horváth Éva polgármester: Elviszi idővel.  

 

Béni Norbert képviselő: A Liszt 5-tel kapcsolatban nyáron kaptam fotókat, hogy hátul megint 

beszakadt az épület melletti szegély. Az nem okozott semmi problémát? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem.  

 

 

6.) Pétfürdő szennyvízelvezető és tisztító víziközmű-rendszer Gördülő Fejlesztési Terve 

(száma: 119/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

211/2023.(VIII.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a Pétfürdő szennyvízelvezető és -tisztító víziközmű-rendszer 

Bakonykarszt Zrt. által elkészített 2024-2038 időszakra vonatkozó 

Gördülő Fejlesztési Tervét (GFT). 

A GFT-t a Képviselő-testület a határozat mellékletét képező 

véleményezéssel elfogadja. 

 

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy jelen határozatot küldje 

meg a Bakonykarszt Zrt.-nek. 

 

Határidő: 2023. szeptember 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

211/2023.(VIII.31.) számú határozat melléklete 

 

Vélemény a Bakonykarszt Zrt. által előkészített „GFT 2024-2038” 

dokumentációhoz.  



13 

 

 

A beruházások bemutatásánál hiányzik a 2014-760. azonosítójú Micsurin 

kertszövetkezet. A jelzett területnek nincs közvetlen rákötése a Temető 

utcára. Kérjük a GFT-ből törölni! 

 

 

7.) Várpalota ivóvízellátó víziközmű-rendszer Gördülő Fejlesztési Terve  

(száma: 126/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság véleményét kérem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés?  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Pétfürdőt érinti az 5-6-os kút védőidomok kialakítása 10 

millió forint. Ez árkokat jelent, vagy mit? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem. Ez egy felülvizsgálat a védőövezetre, és a védőterületnél le 

kell határolni, nem kell. Ez egy előirányzat  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A Micsurin ivóvíz ellátása évek óta benne van. Tavaly még 

a GFT-ben 2024 volt az előirányzat, az idén arrébb csúsztatták. A határidők maradtak, de egy 

évvel odébb lett rakva. Az összeg maradt, ami nem biztos, hogy elég lesz. Ennyi a változás.  

 

Horváth Éva polgármester: Mi biztos, hogy nem tudjuk elindítani, meg a Bakonykarszt sem, 

mert a feladatellátó feladata, nem az üzemeltetőé. Nehogy felvállaljunk olyat, amit jövőre 

esetleg meg akarunk csinálni és most kellene elindítani és még a pénzt is költjük rá, aztán 

december 31-ig az egészet átadjuk az államnak.  

Ha lesz az új üzemeltető és csinálja a GFT-t, mert neki kell megcsinálni, akkor ő lesz, akinek a 

kötelezettséget kell vállalnia, mert a feladatellátóé a kötelezettség. Más? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

212/2023.(VIII.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 

megtárgyalta a Várpalota ivóvízellátó víziközmű-rendszer Bakonykarszt 

Zrt. által elkészített 2024-2038 időszakra vonatkozó Gördülő Fejlesztési 

Tervét (GFT) elfogadja. 

 

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy jelen határozatot küldje 

meg a Bakonykarszt Zrt.-nek. 
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Határidő: 2023. szeptember 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

8.) Beszámoló a 2023. I. félévi szociális és gyermekvédelmi ellátásokról  

(száma: 129/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

                              Szabóné Czifra Melinda jegyző 

      Humán Bizottság 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

213/2023.(VIII.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Humán 

Bizottság, a Polgármester és a Jegyző által előterjesztett – 2023. I. félévi 

szociális ellátásokról szóló – beszámolót elfogadja. 

 

 

9.) PMTE műfüves pálya felújítás (száma: 131/2023.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérdezem. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

214/2023.(VIII.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Magyar 

Labdarúgó Szövetség (MLSZ) 2022. évi sportfejlesztési programjában 

szereplő pétfürdői műfüves pálya MLSZ általi felújításához szükséges, a 

Képviselő-testület 281/2022.(X.27.) számú határozatában elfogadott 

13.778.314,- Ft önerőt 3.979.232,- Ft-tal megemeli az általános 

tartalékkeret terhére. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a Polgármestert a PMTE és az 

Önkormányzat közötti Megállapodás megkötésére, valamint az MLSZ és 

PMTE közötti együttműködési megállapodás aláírása után az összeg 

átutalására az egyesület számlájára. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy a költségvetési rendelet módosításakor a 

határozatban foglaltakat vegye figyelembe. 

 

Határidő megállapodás megkötésére: 2023. szeptember 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

10.) Polgármesteri Hivatal részére multifunkciós nyomtató beszerzése  

(száma: 133/2023.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda jegyző 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Pénzügyi Bizottság véleményét kérdezem. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal elfogadásra 

javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés? Nem volt.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

215/2023.(VIII.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Polgármesteri Hivatal beruházási előirányzatát - multifunkciós nyomtató 

beszerzése céljából – az Önkormányzat 2023. évi költségvetésének 

általános tartaléka terhére megemeli 1.050.000 forinttal. 

 

Felkéri a Polgármestert, hogy jelen döntésre a költségvetés soron 

következő módosításakor legyen figyelemmel. 
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Határidő: a költségvetés módosítására: 2023. szeptember 28. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Köszönöm szépen.  

 

 

11.) Képviselői indítvány Nagyné Szigeti Mária részéről: Emléktábla Újhelyi Gábor 

emlékére (száma: 132/2023.) 

Előterjesztő: Nagyné Szigeti Mária képviselő 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Molnár Gyula László Humán Bizottság levezető elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú 

szavazattal elfogadta, hogy az emléktáblára elkülönített összeg 200 ezer forint legyen. 

A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot, hogy az emléktábla A4-es 

méretű legyen. 

A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a javaslatot, hogy az emléktábla felirata a 

következő legyen: „Itt élt és alkotott 1952-2005. Újhelyi Gábor festőművész.” 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen szavazattal és 1 

tartózkodás mellett javasolja a határozati javaslat elfogadását az alábbiak szerint: a fedezet 200 

ezer forint, a méret: A4-es lapnak megfelelő, a tábla szövege: Ebben a házban élt és alkotott 

1952-től 2005-ig Újhelyi Gábor festőművész. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal 

javasolja a határozati javaslat elfogadását a következő módosításokkal. Az emléktábla A4-es 

méretű legyen. Felirata: „Itt élt és alkotott 1952-2005. Újhelyi Gábor festőművész.” 

Az emléktáblára elkülönített összeg 200 ezer forint legyen. 

 

Horváth Éva polgármester: A határozati javaslat szövegébe az október 1-jére van javaslat, 

amit beírhatunk, de az utolsó bekezdésben nem a családtagokkal kell nekünk egyeztetni, hanem 

a társasházzal. Az ő hozzájárulásuk kell.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azt szeretném bejelenteni, hogy volt apósomról, 

gyermekeim nagyapjáról van szó. Ha a testület nem bánná, szavaznék.  

 

Mindenki: Persze, szavazzál.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Én, mint indítványozó azt szeretném kérni mielőtt 

megszavazzuk, hogy az emléktáblán ez és ez a szöveg álljon. Nem csak, mint festőművész, 

hanem tanár.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem. Attól kap emléktáblát, hogy festőművész. Különben az 

összes pedagógusnak lehetne táblát tenni. 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Bár a legtöbb pedagógusunk ilyen lenne, mint Gábor bácsi 

volt, aki létrehozott a semmiből egy rajztagozatot a Thuri György Gimnáziumban. 
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Én is úgy gondolom, hogy az is az életműve része, hogy 

művésztanár volt. 

 

Horváth Éva polgármester: Akkor ezt írjuk rá, hogy művésztanár és festőművész.  

Aki egyetért azzal, hogy a három bizottság által javasolt A/4-es méretű tábla legyen és azzal a 

kiegészítéssel, hogy művésztanár és festőművész, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a Humán Bizottság, 

Településfejlesztési Bizottság és a Pénzügyi Bizottság javaslatát, hogy az emléktábla A/4-

es méretű legyen és az alábbi szöveg álljon rajta: Ebben a házban élt és alkotott 1952-től 

2005-ig Újhelyi Gábor művésztanár és festőművész. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy 200 ezer forintot biztosítsunk a 

tartalékból, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta, hogy az emléktábla 

készítésének és elhelyezésének költségeire 200 ezer forintot biztosít az általános tartalék 

terhére. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy október 1-jén és ennek feltétele a 

társasházi hozzájárulás birtokában, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta, hogy az emléktábla 

elhelyezése október 1-jén legyen a társasházi hozzájárulás birtokában.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki az egész határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

216/2023.(VIII.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete Újhelyi 

Gábor festőművész, művésztanár emlékének megőrzésére a Pétfürdő 

Hősök tere 3. számú épület falára emléktáblát helyez el 2023. év október 

hó 1. napján. 

 

Az emléktábla készítésének és elhelyezésének költségére a Képviselő-

testület az Önkormányzat 2023. évi költségvetésének általános tartaléka 

terhére 200.000.- Ft fedezetet biztosít. 

   

Az emléktábla A/4-es méretű legyen és az alábbi szöveg álljon rajta: 

 

Ebben a házban élt és alkotott 1952-től 2005-ig Újhelyi Gábor 

művésztanár és festőművész. 

 

A Képviselő-testület felkéri a Polgármestert, hogy a Társasház lakóival 

egyeztessen és intézkedjen az emléktábla megrendeléséről, valamint jelen 
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határozatban foglaltakra a költségvetés soron következő módosításakor 

legyen figyelemmel. 

 

Határidő: a) az egyeztetésre: 2023. szeptember 15. 

                  b) megrendelésre: 2023. szeptember 15. 

                  c) költségvetés módosítására: 2023. szeptember 28. 

Felelős: mindhárom pontért: Horváth Éva polgármester 

 

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Köszönöm szépen.  

 

 

12.) Képviselői indítvány Béni Norbert részéről: Fekvőrendőr Akácfa utca – Közlekedési 

koncepció (száma: 134/2023.) 

Előterjesztő: Béni Norbert képviselő 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 5 igen 

egyhangú szavazattal az alábbiakkal kiegészítve javasolja elfogadásra a határozati javaslatot:  

1.) pont 

A 313/2022.(XI.24.) számú képviselő-testületi határozat 11. pontjában meghatározott feladat 

végrehajtása érdekében a forgalomcsillapító küszöbök telepítésének helyéről az adott 

utcaszakaszon élők véleményét ki kell kérni. A telepítésre 1 500 ezer forintot különít el a 

Testület az általános tartalék terhére.  

2.) pont  

Fenti határozat 12. pontjában meghatározott feladat végrehajtása során csak 1 db 

forgalomcsillapító küszöböt telepít a Képviselő-testület a patak feletti híd folytatásában, melyre 

500 ezer forintot különít el az általános tartalék terhére. (ez a sportpálya és Kaposi közötti út) 

Felkéri a polgármestert, hogy intézkedjen a határozatban foglaltak végrehajtására, egyúttal a 

határozatban foglaltakra a költségvetés soron következő módosításakor legyen figyelemmel. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 4 igen, 1 nem szavazattal javasolja, hogy 

a közlekedési koncepció 2023. évben intézkedést igénylő feladati között szereplő IV/1.10. pont 

kerüljön megerősítésre. Hősök terén a táblacsere.  

A Bizottság 5 igen, egyhangú szavazattal javasolja, hogy a Közlekedési koncepció IV/1.8. pont 

2023. évben ne kerüljön megvalósításra.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez az Akácfa utcán a 20 km tábla. 

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás 

mellett javasolja, hogy az Akácfa utca Temető utca – Ösküi utca közötti szakaszán 3 

forgalomcsillapító küszöb kerüljön kihelyezésre. A feladatra 1,5 millió forintot különít el a 

Testület az általános tartalék terhére. 

A Bizottság 3 igen, 2 nem szavazattal javasolja forgalomcsillapító küszöb telepítését a 

Sporttelep felé vezető úton a patak feletti híd folytatásában, melyre 500 ezer forintot különít el 

a Testület az általános tartalék terhére. 

A Bizottság az előbbi módosításokkal 4 igen, 1 nem szavazattal elfogadásra javasolja a 

határozati javaslatot. 
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Horváth Éva polgármester: Más javaslat? Nem volt.  

Menjünk pontonként. A Pénzügyi Bizottság azt javasolja, hogy ne végezzük el az Akácfa 

utcában a 20 km-es forgalomkorlátozást. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a Pénzügyi Bizottság 

javaslatát, hogy a Testület 2023. évben az Akácfa utcában a 20 km-es forgalomkorlátozást 

nem végezteti el. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ezt kicsit meg kellene magyarázni. Azért nem végezzük 

el, mert nincs rá szükség.  

 

Béni Norbert képviselő: A forgalomcsillapító küszöbök hatását szeretnénk látni és lehet, hogy 

értelmetlenné válna a 20 km-es tábla. Le fogja lassítani a forgalmat így is.  

 

Horváth Éva polgármester: A 10-es pont a Hősök terén a koncepcióban előírt táblacsere. Kéri 

a Pénzügyi Bizottság, hogy ezt az idén végezzük el. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a Pénzügyi 

Bizottság javaslatát, hogy a Testület 2023. évben végeztesse el a Hősök terére bevezető 

útszakaszok elején lévő 20 km-es „Sebességkorlátozás” jelzőtábla cseréjét 20 km-es 

„Korlátozott sebességű övezet” jelzőtáblára. 

 

Horváth Éva polgármester: Jön a 11-es, az Akácfa utcai 3 darab bukkanó. Itt volt egy kis vita, 

mert a Településfejlesztési Bizottság a lakókkal való egyeztetést mindenképpen javasolta, ami 

szerintem jogos, mert utólag nem fog mindenkinek tetszeni.  

Aki egyetért azzal, hogy 1,5 millió forint biztosításával a tartalék keret terhére az Akácfa 

utcában a jelölt szakaszon 3 darab fekvőrendőr kerüljön mindenféle előjelzésekkel együtt 

elhelyezésre, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a 

Településfejlesztési Bizottság és Pénzügyi Bizottság javaslatát, hogy a Testület az Akácfa 

utcában lévő három darab fekvőrendőr elhelyezésére 1,5 millió forintot különít el az 

általános tartalék terhére. 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság javaslata, hogy az elhelyezés 

előtt az adott utcaszakaszon élők véleményét ki kell kérni. Aki egyetért azzal, hogy legyen egy 

előzetes egyeztetés az ott lakókkal, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen és 2 nem szavazattal elfogadta a Településfejlesztési Bizottság 

javaslatát, hogy a forgalomcsillapító küszöbök telepítésének helyéről az adott 

utcaszakaszon élők véleményét kikéri.  

 

Horváth Éva polgármester: Jön a 12. pont, a PMTE bekötő útra egy darab bukkanó 

elhelyezése 500 ezer forintért. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 1 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a 

Településfejlesztési Bizottság és Pénzügyi Bizottság javaslatát, hogy a Testület a PMTE 

bekötő útra egy darab fekvőrendőr elhelyezésére 500 ezer forintot különít el az általános 

tartalék terhére. 
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Horváth Éva polgármester: Aki ezzel így együtt elfogadja a határozati javaslatot, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

217/2023.(VIII.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Közlekedési Koncepcióban 2023-as évre meghatározott 

intézkedések közül a következőket megvalósítja: 

 

1) A Hősök terére bevezető útszakaszok elején lévő 20 km-es 

„Sebességkorlátozás” jelzőtábla cseréje 20 km-es „Korlátozott 

sebességű övezet” jelzőtáblára. 

 

2) Az Akácfa utca Temető utca - Ösküi utca közötti szakaszán 3 db 

forgalomcsillapító küszöb telepítése. (Temető utca – Névtelen utca 

(1929 hrsz-ú) út, Névtelen utca (1929 hrsz-ú út) – Ifjúság útja, Ifjúság 

útja – Ösküi út közötti szakasz.) Ezzel egyidőben a létesítmény előtt 

50 m-es távolságban az „Egyéb veszély” jelzőtábla és „Egyenetlen 

úttest” (sebességcsökkentő borda) tábla kihelyezése. 

 

3) A sportpályához vezető útszakaszon 1 db forgalomcsillapító küszöb 

telepítése a patak feletti híd folytatásában, valamint mindkét irányból 

„Egyenetlen úttest” tábla (sebességcsökkentő borda) kihelyezése. 

 

A Képviselő-testület a 2) pontban meghatározott feladat végrehajtása 

érdekében a forgalomcsillapító küszöbök telepítésének helyéről az adott 

utcaszakaszon élők véleményét kikéri.  

 

Az 1) pontban lévő munka megvalósítás költségeire a fedezet az 

Önkormányzat 2023. évi költségvetésének Utak, Hidak szakfeladat dologi 

kiadási előirányzatában biztosított.  

 

A Képviselő-testület a 2) pontban lévő munka megvalósítására 1,5 millió 

forintot, a 3) pontban lévő munka megvalósítására 500 ezer forintot különít 

el az általános tartalék terhére. 

 

Felkéri a polgármestert, hogy intézkedjen a határozatban foglaltak 

végrehajtására, egyúttal a határozatban foglaltakra a költségvetés soron 

következő módosításakor legyen figyelemmel. 

 

Határidő: a megrendelésre: 2023. szeptember 30.   

                  költségvetés módosításra: 2023. szeptember 28.              

Felelős: Horváth Éva polgármester      
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: A lakossággal való egyeztetést hogy képzelitek el? 

 

Béni Norbert képviselő: Volt már kihelyezett Településfejlesztési bizottsági ülés. Ott a 

helyszínen. 

 

 

13.) Képviselői indítvány Béni Norbert részéről: Szervízút murvázása (száma: 135/2023.) 

Előterjesztő: Béni Norbert képviselő 

 

 

Horváth Éva polgármester: Bizottságok véleményét kérdezem. 

 

Béni Norbert Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Bizottság 2 igen szavazattal 3 

tartózkodás mellett nem javasolja a határozati javaslat elfogadását.  

 

Nagy Zsolt Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 1 igen szavazattal, 4 tartózkodás mellett 

nem javasolja elfogadásra a határozati javaslatot. 

A Bizottság 4 igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett javasolja a Testületnek, hogy 2 millió 

forint kerüljön beállításra az útépítés dologi kiadásainak karbantartási keretébe.  

 

Béni Norbert képviselő: Ez egy beadvány volt 71/2023. szám alatt, amiben eredetileg a 

Berhidai út 94-ig volt a murvázás, el is fogadtuk, de csak a 92-ig valósult meg. Erre lett egy 

újabb beadvány, hogy a 92 és 94 közötti 5-6 méter x 15 méteres részt is murvázzuk meg.  

 

Horváth Éva polgármester: Mindenki úgy értelmezte a beadvány, mivel arról szól a történet, 

hogy a két évvel ezelőtt lemurvázott résznek egy kicsit a helyreállítása és akkor sem csináltuk 

ezt meg. Mindenki úgy értelmezte, hogy az épületig és nem a lépcsőházig. Ez félreértés. Akkor 

sem a 94-ig csináltuk meg, csak addig a szakaszig, amíg most csinálták meg. Változatlanul az 

a véleményem, hogyha most csinálnánk is valamit az semmit sem érne, mert ott kemény 

visszanyesés, földmunka szükségeltetik, ha azt tisztességesen meg akarjuk csinálni. Akármit 

csinálunk, ha odabillentünk egy kocsi murvát, akkor is felesleges pénz kidobás.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azzal a részével egyetértek Béni képviselőtársammal, mivel 

úgy sikerült, hogy le lett murvázva, ott 5-6 autó is elfért. A Norbi is arra gondol, hogy az 

hasznos lenne, ha ott tudnának parkolni. 5-6 autó is számít azon a területen. El tudom fogadni 

azt, amit mondtál polgármester asszony, ott a végén az egész sort le kellene. Ott 60-70 centis 

talajcsere kell.  

 

Horváth Éva polgármester: Alépítmény építés.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Ott a murvázás önmagában kidobott pénz. Ettől függetlenül 

támogatom.  

 

Horváth Éva polgármester: Gondoljuk át év végig, készítsük elő és a jövő évi költségvetésbe 

valamekkora szakaszt belerakunk. Meg lehet csinálni.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Egy kis murvát kellene odatenni.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem mindegy, hogy milyen murva.  
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Molnár Gyula László képviselő: Legalább az 5-6 kátyút töltsük fel. 

 

Béni Norbert képviselő: Szavazzunk és ha olyan lesz a szavazás, akkor lesz két javaslatom.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Minden ilyen murvás szavazás előtt elmondom, hogy 

ellene fogok szavazni. Kezdettől fogva ellenzem, hogy murvával hozzuk helyre az utakat. A 

Berhidai út mögött is valamikor a 2000-es években volt egy tervünk parkfelújításra. Arról szólt, 

hogy ide egy green betonos, zöld szilárd burkolatot helyezünk el. Ez lett volna a megoldás. 

Innentől kezdve a murvát állandóan toljuk magunk előtt, kiverődik, javítani kell, ezért nem 

fogom megszavazni.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

218/2023.(VIII.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a „Szervízút murvázása” tárgyú 135/2023. számú előterjesztés 

határozati javaslatát.  

 

 

Horváth Éva polgármester: Volt egy javaslat. Aki egyetért azzal és támogatja, hogy az út 

szakfeladat dologi kiadásainak a karbantartási részét 2 millió + áfával emeljük meg, kérem, 

szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

219/2023.(VIII.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy az Önkormányzat 2023. évi költségvetésének Utak, hidak 

szakfeladat dologi kiadásának előirányzatát 2 millió forint + ÁFA 

összeggel megemeli.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy a határozatban foglaltakra a költségvetés 

soron következő módosításakor legyen figyelemmel. 

 

Határidő: a költségvetés módosításra: 2023. szeptember 28.              

Felelős: Horváth Éva polgármester      

 

 

Horváth Éva polgármester: Nagy baj van az Akácfa utcában, kell ez a pénz. Lehet, hogy 

szeptember végén kérek még rá.  
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Béni Norbert képviselő: Kettő javaslatom van, amiről szeretném, hogyha szavaznánk. A jövő 

évi költségvetés tervezésekor a polgármester asszony vegye figyelembe a 92-94 közötti rész 

helyreállítását. A másik javaslat a 94-100-ig. Ez két különálló rész. 

 

Horváth Éva polgármester: Tartok tőle, hogy ide tervező kell.  

 

Béni Norbert képviselő: Jó, csak vegye figyelembe a költségvetés tervezésekor. 

 

Horváth Éva polgármester: A szintek miatt és a gallér ott van a szélén. Akkor viszont azzal 

bízzatok meg, hogy terveztessem meg ezt green betonra vagy murvára.  

 

Béni Norbert képviselő: Azért vettem ketté a dolgot, mert a 94 és a 100 közötti rész az ott 

lakók miatt kétséges. Az a kategória ez, hogy nem tudni, hogy éppen átlépjük a felét annak, aki 

akarja, vagy átlépjük a felét annak, aki nem akarja annál a háznál. A 92-94 között viszont a kis 

rész, ami a mostani parkoló meghosszabbítása lenne, oda eddig is parkoltak, az szerintem 

probléma nélkül megoldható lenne. Akár ezzel a green betonnal a parkoló kiegészítése lenne.  

 

Horváth Éva polgármester: Akkor mondom, mert úgyis először ajánlatot kell bekérnem. 

Kérjek be tervezési árajánlatot, hogy rakodó terület tervezésre kérjek be árajánlatot, ott majd a 

tervben csinálunk green betonos és murvás változatot. Ez költségkiírás része. Ezt a 

felhatalmazást megkapom? Még nem kérek pénzt hozzá, majd, ha meglesz a tervezési árajánlat.  

 

Béni Norbert képviselő: Erről szavazzunk! 

 

Molnár Gyula László képviselő: Mindenképpen mielőtt ajánlatot kérsz meg kellene kérdezni 

a lakosságot, hogy hozzájárul-e. Feleslegesen minek dolgozunk? Ha a többség úgy dönt, akkor 

minek dolgozunk? 

 

Horváth Éva polgármester: Mivel ez nem engedélyköteles terv, ezért, hogyha ezt a tervet 

elkészítjük és két év múlva a 94-100-as lakói úgy gondolják, hogy mégis kell nekik az a parkoló, 

akkor ott lesz a kész terv költségvetés kiírással az asztalon és meg lehet rögtön pályáztatni. A 

terv nem kér kenyeret.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Milyen burkolat lesz? 

 

Horváth Éva polgármester: Vagy a green beton vagy a murvás. A tervezés szempontjából 

nem sok különbség van, mert alépítmény mindegyikhez kell.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Te térkövet javasoltál abban az időben, nem? Azt is kérjük 

már be. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Green betont.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy indítsam el a tervet és kérjek árajánlatot 

a tervezésre, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  
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PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

220/2023.(VIII.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy a Pétfürdő, Berhidai út 94-100 számú épületek 

mögötti rakóterületre kérjen be tervezési árajánlatot. A tervezés során a 

költségkiírás készüljön green betonos és murvás felületre is. 

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném, hogyha határozatot hoznánk arról, hogy 

amennyiben történik murvázás a településen, akkor azokat a kátyúkat tömjük be. Rögzítsük 

határozatban, hogy legyen nyoma. 

 

Horváth Éva polgármester: A folyamatban lévő útfelújítási munkák során keletkezett 

építőanyagból intézkedjünk az ottani nagyobb gödrök feltöltéséről. Aki egyetért ezzel, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

221/2023.(VIII.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete felkéri a 

polgármestert, hogy a folyamatban lévő útfelújítási munkák során 

keletkezett építőanyagból intézkedjen a Pétfürdő, Berhidai út 94. számú 

épület mögötti nagyobb gödrök feltöltéséről. 

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

Tájékoztató: 

 

1.) Tájékoztató az Önkormányzat 2023. I. félévi gazdálkodásáról (száma: 122/2023.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

 

 

2.) Tájékoztató a 2023. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 125/2023.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás?  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: A költségvetési rendelet 10-es mellékletében a felújítási 

kiadások 8. pontja a komposztáló, Berhidai úti szakasz felújításának a tervezése.  
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Horváth Éva polgármester: Azt még nem indítottuk el. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Azt szeretném, hogy ezt indítsuk el, mert igen rossz 

állapotban van az út. Egy helyen kitört az aszfalt. Azt már régebben jeleztem, hogy be kell 

tömni. 

 

Horváth Éva polgármester: Most vannak a kátyúzások.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Meg lett csinálva. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Igen. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Délelőtt még nem volt.  

 

Horváth Éva polgármester: Minden, ami a beruházási táblában van azt el fogjuk indítani, de 

mindent egyszerre nem tudunk. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Sok nem indult el. 

  

Horváth Éva polgármester: Szerintem majdnem mind elindult. 

 

 

3.) Berhidai Szociális Társulás beszámolója a 2022. évi tevékenységéről  

(száma: 124/2023.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Kérdés, hozzászólás? Nem volt.  

 

 

Vegyes ügyek 

 

 

Horváth Éva polgármester: Hozzászólás? 

 

a) Szent István parkban lévő problémák 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném jelezni, hogy a Szent István parkban, amit a 

Településvédő és Szépítő Egyesület csinált hirdetőtáblát, leszakadt az alja.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A virágtartó? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Igen.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Meg van rendelve.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A parkban lévő István szobor talapzatáról a kő… 

 

Horváth Éva polgármester: Meg a keresztet is ellopták.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azt rendbe kell rakni.  
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b) PMTE parkolóban lévő fa 

 

Molnár Gyula László képviselő: A PMTE parkolójában egy hatalmas fűzfa kidőlt.  

 

Horváth Éva polgármester: Visszanyesték.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem. Az egész fa kidőlt. Nem az, amit visszanyestek, hanem 

ami közelebb van az épülethez.  

 

Horváth Éva polgármester: Megnézzük.  

 

c) Hulladék a településen 

 

Molnár Gyula László képviselő: Szeretném jelezni, hogy a településen rengeteg szemét van 

a Liszt Ferenc utcában és a Berhidai úton. Jó lenne, hogyha elvinnék.  

 

Horváth Éva polgármester: Időnként elvisszük, de mindennap nem fogjuk elvinni, mert 

másnap ugyanúgy ott lesz az a szemétkupac. Egy hétig nézze az a lakó, aki végig nézegette, 

hogy ki rakta le oda. Esze ágában nem volt szólni, arra vár, hogy elvigyék, mert jövő héten én 

fogom lerakni a szemetet.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Az a baj, hogy ez négy hete ott van, nem egy hete. A másik 

meg, hogy ez felhívás keringőre. Látom, hogy először csak bútorok mennek ki, aztán most már 

WC-k is, raknak rá folyamatosan, mert azt hiszik, hogy lehet. Ez nem egy jó irány.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A szemetelős üggyel kapcsolatban annyit tudok mondani, 

hogy a fotel forradalmárok és mindenki más, akik megkeresnek, és a Képviselő-testületen, az 

önkormányzaton, a hivatalon kérik számon, hogy Pétfürdő ennyire koszos, szemetes. Úgy 

gondolom, hogy miután én nem szórom el a szemetet, a gyermekeimet is úgy neveltem, először 

magunkba kell nézni. Nem a Képviselő-testületnek, hanem a lakosságnak. A neveléssel van 

probléma. A gyerekek nincsenek ránevelve arra, hogy a szemetet a szemetesbe dobjuk. Az más 

kérdés, hogy a szemeteskukák ürítését a Pétkomm kicsit gyakrabban megtehetné, vagy kicsi az 

űrtartalmuk. Amit a polgármester asszony mindig mond, hogy a petpalackot esetleg 

összetekerve két lépéssel odébb be lehetne dobni a szelektívbe. Nagyon szemetes és rendezetlen 

a település. Van olyan része, ami rendezettebb. A Tó környéke, amikor éppen levonultak a 

Pétkommosok, akkor gyönyörűségesen szép, amikor a kukák kikerülnek a tóból és 

visszakerülnek a helyükre minden nagyon klassz. Béni Norbert képviselőtársam elfogadott 

javaslatát, hogy láncoljuk oda a kukákat és ezt a Pétkomm Kft. megtette, hiába, a mi edzett és 

izmos fiatalságunk minden hétvégén távdobáló versenyt tart, hogy ki tudja beljebb dobni a tóba. 

Én személy szerint nem látom a megoldást, hogy mit tudnánk tenni, hogy tényleg olyan szép 

legyen Pétfürdő, mint amennyire lehetne. És akkor jönnek, hogy mert a szomszéd településen 

így van, meg úgy van. A szomszéd településen hátba csapják azt a gyereket a gereblye nyéllel, 

amikor valamit randalíroz. Itt pedig tördeljük a kezünket, hogy hát igen a kamerafelvételt meg 

kellene nézni, vagy van, vagy nincs, vagy látszik, vagy nem. A gyerekek tudják, hogy a kamera 

meddig lát, meddig nem. Kilátástalan a dolog, felháborító és szégyenteljes és szomorú. Nagyon-

nagyon sok pénz megy veszendőbe feleslegesen, ami nem arra megy, hogy szebb legyen, 

hanem, hogy a csúfságát kicsit csökkentsük.  

 

Horváth Éva polgármester: Igazad van.  
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d) Ifjúsági tónál lévő szaletlik 

 

Béni Norbert képviselő: Kicsit rákapcsolódva erre a témára. A Tó és környékére lehet, hogy 

lesz egy megoldás. Vegyes ügyekben volt a Településfejlesztési Bizottságnak egy javaslata. 

Nem volt olyan népszerű Pénzügyi Bizottság ülésén. 

A Bizottság 3 igen, 1 nem szavazattal, 1 tartózkodás mellett javasolja a Képviselő-testületnek, 

hogy a tó körüli 2 db szaletlit bontsa el. A két szaletli közül a jobb állapotút, helyreállítva 

helyezze el a Polgármesteri Hivatal belső udvarába – ez már tárgytalan –, a másikat a Pétkomm 

Kft. telephelyén tárolja és az Ifjúság útján levő szaletli rongálódása esetén ebből javítsa a 

hibákat. A költségekre 1.500 ezer forintot javasol az általános tartalék terhére. 

Ez onnan indult, hogy megkérdeztem a Településfejlesztési Bizottságban, hogy mi a 

véleményük a szaletlikről. Már annyi pénzt ráköltöttünk, hogy többet is vehettünk volna belőle. 

Karbantartás ezeken a szaletliken nincsen, ma kiderült, mert kint voltunk ma Tránszki 

Lászlóval. Polgármester asszony a Pénzügyi Bizottság ülésén azt mondta, hogy rendbe kell 

tenni. Megnéztük ma. Az út felőli szaletlinél minimum pótolni kell minimum kettő oldalfalat, 

mert nincs meg. A maradék háromnál hiányok vannak. Az asztal teljes lapját cserélni kell. Egy 

padot kitéptek acélrudastól, egyet pedig úgy, hogy az acélrúd bent maradt a térkő között. Meg 

is botlottam benne. Az egész szaletli a PMTE fele meg van rottyanva. Miután Tránszki László 

úr mutatott egy repedést az egyik tetőgerendán, meg akartam fogni, és a kezemben maradt egy 

20 centis darab. Rohad az egész.  

A Tó felőli szaletlinél az asztalba van égetve egy 20 centis lyuk az asztalba, úgy tudom meg 

van rendelve a csere. Hiányosak az oldalfalak. A tetőből le van tépve 20 centis darab két 

oldalon. Ha rendbe akarjuk rakni, akkor ezt az 1,5 millió forintot, ha egyáltalán elég lenne rá, 

javasolnám a helyreállításra. Nem hinném, hogy elég lesz. 

 

Horváth Éva polgármester: Nagyon szívesen veszem, ha a helyreállításra kapunk még 1,5 

millió forintot, mert azt a két szaletlit nem szabad elbontani. Fel vagyok háborodva, hogy 

egyáltalán ilyen eszébe jutott a bizottságnak. Ezt egyébként használják az emberek még ilyen 

ramaty állapotban is és szeretik. Van néhány ordenáré ember, aki ezt tönkre teszi és ezért 

bontsuk el. Akkor bontsuk el a csónakházat, mert kétszer-háromszor az ereszcsatornát ki kell 

cserélni? Bontsuk el a tűzrakó helyet, mert azt is évente kétszer-háromszor rendbe kell tenni? 

Bontsuk el a Szent István szobrot, mert rongálják és ellopják a keresztet róla? Nem. Azt a két 

szaletlit használják az emberek, oda kell figyelni és ha ilyen rongálás van, akkor folyamatosan 

karban kell tartani.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: Norbinak mondanám, hogy emlékszel, amikor kint voltunk 

a kihelyezett Településfejlesztési Bizottság ülésen a tónál és már akkor beszéltünk róla, hogy 

az oldalsó rész nincsen… 

 

Béni Norbert képviselő: De, sajnos ma kiderült, hogy azok merevítő szerepet töltenek be.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A Településfejlesztési Bizottság ülésén az is a gondolat része 

volt, hogy sajnos ezek a szaletlik gyülekezési pontok. 

 

Horváth Éva polgármester: Azért van.  

 

Molnár Gyula László képviselő: A rongálóknak.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem csak a rongálók vannak ott.  
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Molnár Gyula László képviselő: A másik dolog meg, hogy tényleg irdatlan pénzbe kerül. A 

harmadik meg, hogy én nem fogok erre több pénzt megszavazni. Erre a két szaletlira már biztos, 

hogy ráköltöttünk 10 milliót.  

 

Horváth Éva polgármester: Van egy javaslat, hogy bontsuk el a két szaletlit. Aki ezzel 

egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 nem, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

222/2023.(VIII.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Településfejlesztési Bizottság javaslatát, mely szerint a tó 

körüli 2 db szaletlit a Testület bontassa el. 

 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy 1,5 millió forinttal a két szaletli 

felújítására, karbantartására a dologit növeljük meg, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

223/2023.(VIII.31.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a tó körüli 2 db szaletlit felújítja.  

 

A Testület az Önkormányzat 2023. évi költségvetésének Szabadidős park, 

fürdő, strand és tó üzemeltetés dologi kiadásának előirányzatát 1,5 millió 

forint + ÁFA összeggel megemeli az általános tartalék terhére. 

 

Felkéri a Polgármestert a munka megrendelésére és hogy a határozatban 

foglaltakra a költségvetés soron következő módosításakor legyen 

figyelemmel. 

 

Határidő: a megrendelésre: 2023. szeptember 15.      

                 a költségvetés módosításra: 2023. szeptember 28.                        

Felelős: Horváth Éva polgármester      

 
 

e) Vaddisznókkal, disznókkal és kutyákkal kapcsolatos probléma 

 

Molnár Gyula László képviselő: Volt a nyári időszakban, és az előző ülésen jeleztem, hogy a 

vaddisznókkal, disznókkal probléma a településen. Most egy nem vaddisznóval van probléma, 
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illetve volt itt egy kutya anomália, amik feljöttek a kertekből. Kérem, hogy számoljatok be 

erről.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Személyesen is jelentette a Polgárőrség helyettese, meg 

telefonon is, sőt a múlt héten is érkezett bejelentés, hogy a településen a kiskertekben a Liszt 

Ferenc utca aljáig feljár anyadisznó hat kismalaccal és egyesek szerint erősen vaddisznó 

jegyeket mutat az anya. Akkor szabadságon voltam és a helyettesem járt el az ügyben. Azt 

kérdezte képviselő úr, hogy mi volt az eljárás. Felhívtuk az Állategészségügyi Állomást, mert 

vaddisznó ügyben nem nagyon járhatunk el, hogy ilyenkor mi a teendő. Azt tanácsolták, hogy 

fel kell hívni a Vadásztársaság elnökét és ő megmondja, hogy ilyenkor mi az eljárás. Felhívtuk 

a Vadásztársaság elnökét, aki mondta, hogy amennyiben ez vaddisznó jegyeket mutat, 

valószínű, hogy vaddisznótól vannak a kismalacok, akkor a vadászt ki fogják küldeni és ki fogja 

lőni az anyamalacot, viszont kilövi az összes kismalacot is a vaddisznó pestis terjedése miatt, a 

központi NÉBIH-es határozat alapján. A Vadásztársaság elnöke azt mondta, hogy ő értesíti a 

területileg illetékes vadászt, meg is tette. Valaki a Facebookra a lakók közül tett fel fényképet. 

Ezt átküldték a vadásznak, aki a fénykép alapján mondta, hogy semmi vaddisznó jegyeket nem 

mutat az anyadisznó. Nem vaddisznó. Innentől fogva a kilövésről szó sincs. A vadász azt is 

közölte velünk, hogy a kilövés sem ilyen egyszerű. Azt a Rendőrségnek engedélyezni kell és 

ez nem úgy külterület, hogy semmi lakott rész nincs a közelben, ehhez igazán nehezen fog a 

Rendőrség kilövési engedélyt adni. 

Most ott tartunk, hogy keressük a malacoknak és az anyadisznónak a tartási helyét. Senki nem 

tudja megmondani a kiskertekben, hogy ki a tulajdonosa. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Lenyilatkozta a Facebookon a tulajdonos, hogy az övé a 

malac, majd átküldöm.  

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Az, hogy a Facebookon valaki nyilatkozatot tesz, ami még 

csak nem is a Polgármesteri Hivatal Facebookja... A Polgármesteri Hivatalban egyetlenegy 

dolgozómat sem kötelezhetem arra, hogy a település összes Facebook csoportjának a tagja 

legyen. Ha valakinek ilyen problémája van és bejelenteni valója, akkor a Hivatal Facebook 

oldalát használja. Pillanatnyilag nem tudjuk, hogy ki a tulajdonosa az anyaállatnak és a 

malacoknak. Ha a tartási helyét megtudjuk, akkor felvesszük a kapcsolatot a Kormányhivatal 

Állategészségügyi Hatóságával, kérünk állatorvosi közreműködést és úgy tudjuk a tulajdonost 

kötelezni szemlénél, hogy disznóólat készítsen, amit kerítsen körbe. Azért kell az állatorvos, 

hogy a pontos tartási követelményeket előírja, mert ehhez nincs szakértelmünk. Természetesen 

határidő kitűzésével. Ezt utána ellenőrizzük és utána bírság. Sajnálatos módon, amit mindenki 

szeretne, ezeket az állatokat elvenni a tulajdonosától nem lehet.  

Egyébként vegyes a hatáskör. Ezért kérjük az állatorvos közreműködését egy közös eljárásban. 

Nem fogja az állattartást megtiltani, mert ahogy teljesíti azt a kötelezettséget, hogy a malacok 

a saját tartási helyükről ne tudjanak kiszökni, onnantól fogva tarthatja az állatot. Haszonállatot 

befogni nem egyszerű. Ugyanakkor az állatvédelmi törvény megfelelő paragrafusa erre nem is 

ad lehetőséget. A jogszabály akkor engedi meg a befogást, hogyha az állatra veszélyes a tartás, 

vagy emberre különösen veszélyes magatartást tanúsít. Ez nem, mert nem támadott meg senkit. 

A vadász kijelentése alapján egyértelműen nem vaddisznóról beszélünk és emberre súlyos 

fertőzésveszélyt nem jelent. Az állatot nem lehet elkobozni. 

Folyamatban vannak az eljárások. Nem tart rövid ideig az eljárás. Azt kérem, hogyha bárki meg 

tudja mondani név szerint, hogy ki a tulajdonosa a disznónak és a malacoknak, esetleg még azt 

is meg tudja mondani, hogy a kiskertekben melyik telek az, ahova aludni haza szokott menni, 

akkor az már feltételezhetően a tartási hely. Ha a tulajdonos megvan, akkor csak meg tudja 

mondani, hogy hol tartja az állatokat. Ez a kiindulási pont. A közterület felügyelők ma a fél 
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délutánt a kiskertekben meg a környékén töltötték, a tegnapi nap folyamán szinte az egész napot 

ott körözték és próbálták megtalálni azokon az utakon, amik járhatók. Se tegnap, se ma nem 

látták, de délelőtt már a Polgárőrség volt elnöke, Gelencsér úr betelefonált, hogy a BMX pálya 

körül látták őket. Nem várja meg azt, amíg az ember odamegy. Pillanatnyilag ennyi.  

Kutya ügy. A helyzet az, hogy tudjuk a kutya tulajdonosát. El tudom mondani, hogy határozat 

van róla, hogy a kutyát elkobozzuk. Ügyintéző hölgy a közterület felügyelőkkel, négy fős 

rendőri kísérettel és az ebrendészeti feladatokat ellátó gyepmesterekkel lent volt a kiskertekben 

az állat elkobzása miatt. Mire odáig jutottak, hogy a telekre bejutottak és hogy megfogják az 

állatot, addigra a tulajdonos két pillanat alatt elengedte és eltűnt a kutya. Azóta a kutyát mi nem 

láttuk. Azóta is keresik a közterület felügyelők.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ilyenkor a hatósági intézkedés akadályoztatásáért a tulajdonost nem 

lehet felelősségre vonni? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Ennek a felelősségre vonásának úgy van értelme, hogy 

állatvédelmi bírság van kiszabva, nagy összegű, többször. Ennek mi lesz az eredménye, nem 

tudom. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Ha nem fizeti be, nem kell leülnie? 

 

Szabóné Czifra Melinda jegyző: Nem. Ez közigazgatási bírságnak minősül.  

 

f) Forgalomtechnikai tükör 

 

Béni Norbert képviselő: Az Akácfa utca és a Temető utca kereszteződésében van kettő tükör. 

Az Ösküi út felé rendben van, a másikat meg lehetne nézni, hogy okés-e? nagyon furcsa, mert 

mintha meg lenne billenne lefele. 

 

Horváth Éva polgármester: Valaki hozzáértő mondja meg mit kell vele csinálni. 

 

g) Járdaszegély a volt Hotel Péttel szemben 

  

Béni Norbert képviselő: A bevásárlóközponttal szembeni járdaszegély csúszik szét, a 

buszváró után, a Hotel Pétnél, ahogy kanyarodunk le az óvoda fele, ott már elég széles gödör 

van.  

 

h) Focikapuk az Ifjúság útján lévő játszótéren 

 

Béni Norbert képviselő: Elvittek elvileg focikapukat az Ifjúság útjáról, a játszótérről. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, mi vitettük el, mert balesetveszélyesek voltak. 

 

Molnár Gyula László képviselő: Mi beszéltük a Gáborral.  

 

Béni Norbert képviselő: Vártam is, hogy hozol rá valamit. 

 

Horváth Éva polgármester: Mi vitettük el, mert balesetveszélyesek voltak. 

 

Béni Norbert képviselő: Lesz valami helyette, van valami terv? 
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Horváth Éva polgármester: Nem a mi dolgunk, nem mi helyeztük ki, nem is akartunk oda 

focikaput. 

 

Béni Norbert képviselő: Akkor, mint játszótérre két darab focikaput. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem mi helyeztük ki, hanem a lakók.  

 

Béni Norbert képviselő: Tudom, de helyettük. Elvileg el is van törve.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Azért nem hoztam be, mert azt a tájékoztatást kaptam, hogy 

megnézik, meghegesztik, megkérdezik az ottlakókat, hogy kié a kapu és visszakapja és kész, 

mert az ő tulajdona. Ettől függetlenül egyetértek veled abban, hogy elférne ott egy focikapu, 

hogy hadd focizzanak a gyerekek.  

 

Horváth Éva polgármester: Annyi gyerek nincs azon a játszótéren. 

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Ez kiskapu? 

 

Molnár Gyula László képviselő: Nem, nagyon nagy volt és súlyos, azért volt veszélyes. 

 

Horváth Éva polgármester: Annak a 6-8 gyereknek a lakóközösség két kiskaput összeácsol 

ugyanúgy, ahogy ezt is kirakják.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Decathlonban már lehet kapni, kirakják és beviszik este.   

 

Béni Norbert képviselő: Az a baj, megnéztem a decathlonos kapukat, mert láttam, hogy nem 

olyan drágák és elolvastam a véleményeket is utána. Ott volt a vélemény, hogy az a nagyon 

stabil, nagyon jó kiskapu a vásárlók szerint egy év alatt szétrohad. Kívülről lefolyik a víz, de 

belülről megáll benne.   

 

Nagy Zsolt képviselő: A játszótéren biztos, hogy nem engedélyezik a mobilkapuk használatát, 

csak talajhüvelyes kaput használhatnak és rendes szabvány szerinti kapukat. Bármilyet nem 

tehetsz oda. Olyat tehetsz oda, amit kiraksz, majd este beviszed.  

 

i) GPS koordináták 

 

Béni Norbert képviselő: Fel lehetne-e venni a helyi nagyobb cégekkel a kapcsolatot, hogy 

többször is megjelent és láttam is, hogy problémát okoznak, hogy nem tudnak az ideérkező 

kamionok tájékozódni rendesen, lényegében ott fordulnak meg, ahol akarnak és ahol tudnak.  

 

Horváth Éva polgármester: Évente minden hadgyakorlaton, amikor összejövünk velük, 

felhívjuk a figyelmet arra, hogy a rendszerüket tartsák karban. Mindig azt mondják, hogy ezt 

megteszik.  

 

Molnár Gyula László képviselő: Berhida felől a tábla évek óta össze van törve. 

 

Béni Norbert képviselő: Azok a táblák egyébként nem is túl jók. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Nem láthatóak azok a táblák.   
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Miskolczi Ferenc alpolgármester: Elvileg kapnak GPS koordinátát. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Ami behozza a Hősök tere 14-hez.  

 

Béni Norbert képviselő: A GPS több helyen is rossz.  

 

Miskolczi Ferenc alpolgármester: Mikor bejön, akkor a IV-es portán adnak neki másik GPS 

koordinátát és azzal elmennek a VIII-as portára.  

 

Nagyné Szigeti Mária képviselő: A Gesztenye sorra.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Tudjátok hol fordult meg a múltkor? A játszótérnek a vízmű felőli 

sarkán.  

 

Horváth Éva polgármester: Egyébként az egyik műszaki kollégánk a hivatalból a Közúttal és 

a Nitrogénnel is ezügyben konzultál. 

 

Béni Norbert képviselő: Ez lett volna még a kérdésem, hogy a Közúttal fel lehetne-e venni a 

kapcsolatot, hogy esetleg egy útburkolati festés, hogy merre vannak ezek a porták amerre a 

kamionok haladhatnának.  

 

Horváth Éva polgármester: Pontosan ezügyben a Gábor intézkedik.  

 

j) Napközis tábor 

 

Béni Norbert képviselő: Itt szeretném megköszönni a nyári napközis táborral kapcsolatos 

közreműködést mindenféle intézménynek és magánszemélynek. Kiemelten kettő önkéntest, 

akiket név szerint is megneveznék. Közösségi szolgálati letöltésre jöttek, 5 órát szeretett volna 

letölteni és három hétig maradt Dombi Réka, Norbi lánya. Utólag derült ki, hogy egy másik 

lány pedig elkísérte közösségi szolgálatra érkezőt, mert amikor kértem tőle a papírját, hogy 

most már vége a tábornak és szeretném beírni neki az órákat, akkor közölte, hogy neki már 

megvan, Szabó Kíra volt és ő is három hétig erősítette a csapatunkat. Köszönöm szépen 

mindenkinek a segítséget.  

 

 

17.40 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

 

 

                

Horváth Éva sk.                       Szabóné Czifra Melinda sk. 

             polgármester                                                jegyző 


